
AGENDERINGSVERZOEK REKENKAMER DORDRECHT

AAN AGENDACOMMISSIE

Datum verzoek: 30 november 2023

Contactpersoon: Mara Damen

Onderwerp agenderingverzoek: Kick off  Onderzoek Klimaatbeleid m.b.t. het 
vastgoed gemeente Dordrecht

Verzochte vorm van agendering:

Wat voor soort sessie/bijeenkomst? 

- Beeldvormende sessie: Kick Off RKC
- Betreft een toelichting op de 

onderzoeksopzet inzake het onderzoek 
naar het klimaatbeleid mbt het eigen 
vastgoed van de gemeente; 

- Toelichting door de RK i.s.m. het 
onderzoeksbureau Hiemstra & de Vries.

Benodigde tijd (naar verwachting): 45 minuten

Gewenst moment van agendering:

Is het wenselijk of noodzakelijk dat het op of 
voor een bepaald moment op de agenda komt?
Zo ja, wanneer en waarom?

- Voorkeur datum 16 januari a.s. 
- Voorkeur tijdstip: 19.00- 19.45 uur, 

aangezien onze leden werkzaam zijn 
overdag in een andere functie.

Aanleiding agenderingsverzoek: Aanleiding 
Tijdens de inventarisatie van 
onderzoeksonderwerpen bij de raadsfracties, 
kwam het klimaatbeleid meerdere keren als 
onderwerp naar voren. De gemeente Dordrecht
heeft hoge ambities op het gebied van 
duurzaamheid en heeft zich via het 
Klimaatakkoord uit 2019 gecommitteerd aan 
het doel van 49% CO2-reductie in 2030 en 95% 
CO2-reductie in 2050. Dit heeft niet alleen grote
gevolgen voor de Dordtse inwoners, maar ook 
voor de ongeveer 340 vastgoedobjecten die de 
gemeente Dordrecht in bezit heeft of huurt. De 
afgelopen jaren heeft de gemeente het beheer 
van haar vastgoed belegd in het kernteam 
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Vastgoed, Onderwijshuisvesting en 
Wijkaccommodaties. 

In 2021 is het Meerjarenperspectief Vastgoed 
vastgesteld. Verder is het klimaatbeleid en de 
context (zoals de kosten van bouwmateriaal en 
de inzet van personeel) aan grote verandering 
onderhevig. Kortom, rond het gemeentelijke 
vastgoed in Dordrecht zijn veel ontwikkelingen, 
er zijn hoge ambities en er is veel politieke en 
maatschappelijke aandacht. Een goede 
aanleiding voor de Rekenkamer om hier met 
haar onderzoek dieper in te duiken.
Doel
Het doel van het onderzoek is om na te gaan op
welke wijze de gemeente Dordrecht uitvoering 
heeft gegeven aan het klimaatbeleid inzake 
haar vastgoed/kantoorpanden. En in hoeverre 
gebeurde dit doelmatig en doeltreffend? En in 
hoeverre ligt de gemeente op koers voor wat 
betreft de door haar geformuleerde 
doelstellingen en ambities?
Planning
De planning is erop gericht om in het tweede 
kwartaal van 2024 onze bevindingen aan te 
kunnen bieden. Femke Sybrandi, lid van de 
Rekenkamer, is lid rapporteur.  

Doel van agendering (beoogd resultaat): - De raad meenemen in de opzet van het 
onderzoek; 

- Er wordt tijdens de kick off ruimte 
gereserveerd om vragen te stellen en 
kritisch mee te denken over de 
uitgangspunten van het onderzoek; 

- Ook de ambtelijke organisatie wordt 
diezelfde dag geïnformeerd over de 
opzet.

Overige informatie en evt. bijlagen Ppt volgt z.s.m. 

Pagina 2 van 2


